
Dobrze jest dziękować Panu

Dzisiaj psalmista zachęca nas do dziękowania Panu Bogu. Chyba
częściej  zanosimy  do  Boga  różne  prośby  i  błagania,  niż
dziękczynienia. A może za mało jest i jednego i drugiego, bo
próbujemy  jakoś  radzić   sobie  sami,  z  różnym  skutkiem.
Tymczasem nasza codzienna relacja z Bogiem powinna wyrażać się
i w jednym i w drugim, w prośbie i w dziękczynieniu. Ponieważ
w tym wyraża się postawa naszego ufnego powierzania się Jego
miłości i mocy, Jego miłosierdziu. Bóg jest naszym Ojcem i
cały nasz los jest w Jego rękach, a jeszcze bardziej w Jego
miłującym,  ojcowskim  sercu.  Wielu  ludzi  dzisiaj  patrzy  na
swoje życie pod kątem jakiegoś fatum, przeznaczenia, zbiegów
okoliczności, a w najlepszym razie wyroków niebios czy tzw.
siły wyższej. I tak naprawdę nie wiadomo o co tu chodzi, nie
mamy  żadnej  pewności,  czy  chodzi  tu  o  Pana  Boga,  czy  o
magiczne myślenie.

Dzisiejsze Słowo nas pociesza: powierz Panu Bogu całe swoje
życie, swoje osiągnięcia i porażki, upadki i słabości, w Nim
szukaj ostatecznego sensu swego życia. Bo tu na ziemi jesteśmy
tylko  pielgrzymami,  z  daleka  od  Pana,  ale  zawsze  w
promieniowaniu Jego mocy i miłości. Dlatego Jemu powierzamy
siebie, nasze rodziny, niepewne losy naszych dzieci i młodych,
życie  ludzi  schorowanych  i  opuszczonych.  Wyrazem  naszego
powierzania  się  Bogu  niech  będzie  codzienne  dziękowanie  i
prośba, pełne zaufania i miłości. [prob.]
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